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《破碎的梦》

内容概要

美梦破碎，绝非偶然，它好比一个大型拼图中的一小块，或是长篇故事中的某一章节。虽然人们常常
因为美梦破碎而失望、痛苦，但也有许多人因此经历了生命中最大的喜乐。
本书作者在书中就像一个人类内在世界的领队，借由圣经路得记中的拿俄米由苦转甜的经历，一步步
地带领读者进入内心深处，得以真实面对神，发现以祂为乐的真相，并明白祂使用一个破碎的梦，不
是要折磨你，而是为了让你通往真正的喜乐，对祂有更深邃的渴慕。读完此书，你也能得着安慰与鼓
励。在失望之余，发现最大的喜乐就是：遇见神自己。
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作者简介

Crabb was born in Evanston, Illinois, in 1944 and was a reluctant student of psychology until he began studying
abnormal psychology and personality theory. During graduate school he experienced a period of deep scepticism
before being guided back to the faith by Francis Schaeffer and CS Lewis. His renewed spiritual passion convinced
him that Christianity had a more fundamental role to play in clinical psychology.[1]
Crabb's first books were Basic Principles of Biblical Counseling (Zondervan, 1975) and Effective Biblical
Counseling (Zondervan, 1977). He has since gone on to write over 40 further books; some of his more well-known
ones include Inside Out, Finding God, Connecting and Men & Women: Enjoying the Difference.
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精彩短评

1、好书

Page 4



《破碎的梦》

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:www.tushu111.com

Page 5


